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To: 5.1.2e )IEEE@ minvws nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Mon 12/6/2021 1:24:24 PM

Subject: FW: NC-19 geen kasbudget in 2022

Received: Mon 12/6/2021 1:24:25 PM

He IEEE

Wil je niet opjagen, maar er zit helaas een beetje haast achter ©: Zou je nog naar de vraag in de onderstaande mail kijken? Er

ligt nu namelijk ook een hieraan gerelateerde afwijkingsnota ter afstemming bij ons.

Alvast bedankt!

var:IEE
Verzonden: vrijdag 3 december 2021 14:39

yo ) SE 0 mins»;ICESENN
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: NC-19 geen kasbudgetin 2022

Hol IEEE
De CFA geeft aan dat er nu kan worden geschoven met kasbudget vanuit OBP naar NC-19, maar OBP wil dan wel de harde

toezegging dat ze dit bedrag in het voorjaar weer terugkrijgen. Dat betekent dat we dan 3,5 min. moeten gaan claimen.

Het is een beetje een grijs gebied, want die onderzoeken lopen al en moeten worden verlengd omdat daar meer tijd voor nodig
is (kun je zien als een tegenvaller). Maar het verlengen van de contracten kun je weer zien als nieuw beleid.

ver:IE)SEENc inv n>
Verzonden: donderdag 2 december 2021 21:35

 .rTJE© invws.o >;EEBEEN
minvws.nl>

Onderwerp: RE: NC-19 geen kasbudgetin 2022

Verken maar of dit kan (oplossen binnen de EFrkolom)!

van: INEEXECNNBEEXEDNN© inv vis.ni>
Verzonden: donderdag 2 december 2021 17:16

orI —JEo inv. ;IEE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: NC-19 geen kasbudget in 2022

Wel een belangrijke correctie © dank!

Verzonden: donderdag 2 december 2021 15:12

aan:IEE)BEEEDIN© invws >;IEEE)BEE© minvws.ni>
Onderwerp: RE: NC-19 geen kasbudgetin 2022

kleine correctie

van: INEEEXECNEN-BEEXEDN© inv vis.nl>
Verzonden: donderdag 2 december 2021 14:43

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: NC-19 geen kasbudget in 2022

HolIEKEEN



819961

Bij NC-19 zitten ze met een probleem.

¢ NC-19 had bij de najaarsnota via de covidplaat middelen geclaimd voor 1. Personeel en 2. Onderzoeken (Waaronder
Deloitte onderzoek, NSOB onderzoek en parlementaire enquéte voorbereidingen). Beiden zijn afgewezen, want ‘geen
directe Covid bestrijding’ en mocht niet overgeheveld worden naar reguliere plaat (want die sloeg enkel op 2021). Vielen

dus tussen wal en schip.
¢ Het Deloitte onderzoek en het NSOB onderzoek lopen al, maar daar zit vertraging op waardoor de contracten moeten

worden verlengd in 2022. Verplichting kan niet worden vastgelegd, want NC-19 heeft echt 0 kasbudget in 2022.

eo Voorbereidingen parlementaire enquéte moet ook worden doorgezet en kan niet wachten op uitkomst

voorjaarsbesluitvorming. De Kamer heeft een motie hierover aangenomen.

eo Over het personeel hebben we bij de BUR toegezegd dat ze door mogen met werven, maar dan blijven de onderzoeken

nog over.

eo Totaal benodigde budget om verplichtingen vast te kunnen leggen zit rond de 3,5 min.

Net metEEEhierover gebeld en het leek ons verstandig dat dit binnen deBR<olom wordt opgelost door zelf te schuiven met

kasbudget naar NC-19, zodat ze nu de verplichtingen aan kunnen gaan, en dat ze dit vervolgens in het voorjaar terugclaimen.

Wat vind je daarvan?

Groet,


